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In deze nieuwsbrief: 
- Enthousiaste mensen gezocht om het bestuur te versterken 

- Beker wedstrijd iets voor uw vereniging? 

- Deelname Klavâh Boeâh enigszins teleurstellend 

- Stand van zaken Scholenbridge 

- Docenten opleidingen 

1. Wie kijkt er mee naar de nabije (bestuurs)toekomst 
De NBB is, mede onder druk van NOC NSF, bezig gegaan met haar organisatie structuur. En 

onderdeel van de huidige structuur zijn de districten. Binnen de structuur lijken die een normaal 

onderdeel te zijn in een regionaal opgebouwde organisatie (Landelijk, Regionaal, District, Clubs, 

Leden), maar er zit een vreemde component in. De Districten zijn zelfstandige eenheden en vallen in 

die zin dus niet onder het plaatje. En daar komt bij dat de clubs, die ook de leden vertegenwoordigen 

bij de NBB, ook lid zijn van het District. En zo kunnen er situaties ontstaan waarbij een District een 

volledig vreemde koers in zet ten opzichte van de NBB, onder aanvoering van de(zelfde) clubs. 

Dit, gecombineerd met het gegeven dat al deze bestuurslagen steeds moeilijker te vullen zijn, heeft 

er toe geleid dat de NBB een onderzoek gestart is naar haar eigen structuur. Daarbij zijn 

verschillende scenario’s tegen het licht gehouden, maar zoals het er nu naar uit ziet leidt het naar 

een structuur waarin de Districten in hun huidige vorm niet meer terug komen. En dat is iets waar 

overigens de Districten in meerderheid achter staan. 

Dat betekent dat we de komende 2-5 jaar een woelige tijd tegemoet gaan waarin we ondanks onze 

eigen opheffing de nodige bestuurskracht nodig hebben. Het zou dan ook zeer welkom zijn als we er 

een paar bestuursleden bij konden krijgen die ons helpen. Want dit is niet het enige waar we 

aandacht aan willen besteden. Ook de groei vanuit de jeugd, het regelen van kader opleidingen, het 

(re) organiseren van de competities en de groeiende samenwerking met de andere Zuid-Hollandse 

districten vragen om aandacht. Om die reden zijn we op zoek naar nieuwe mensen die ons daar bij 

kunnen helpen. Het zijn zeker geen functies voor het leven (dat staan de statuten en NOC NSF al niet 

eens toe), maar meer project achtige functies met het oog op de nieuw te vormen structuur en de 

werklast die daar mee samen hangt. Zo zoeken we een vice-voorzitter, een ondersteuner voor onze 

secretaris, een algemeen bestuurslid en liefst ook een aankomend Kompetitie Leider. Voor de diverse 

rollen zal ik hier onder een korte profielschets geven. 

a. Vice voorzitter 
Voor deze rol zoeken we iemand die, vooral samen met de voorzitter, een rol kan spelen in de 

overleggen met NBB en buur districten. Die in voorkomende gevallen ook de representatieve rol 

van de voorzitter kan overnemen. En die samen met de andere bestuursleden over de te volgen 

koers kan nadenken. 

 

b. Algemeen bestuurslid 
Iemand die in overleg met de voorzitter en vice-voorzitter deel uit maakt van de groep mensen 

die nadenkt over de toekomstige structuren en eventueel als lid van het Districtsbestuur zitting 

wil nemen in een of meerdere overleg structuren. Uiteraard ook iemand die met de andere 

bestuursleden nadenkt over de te volgen koers van het district. 

 

Beide kandidaten kunnen ook deel uit maken van werkverbanden die samen hangen met de 

bestuurstaken op het gebied van jeugd-, opleidings-, en continuïteits beleid, alles in overleg.  
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c. Ondersteuner van de secretaris 
De huidige secretaris heeft haar handen vol aan zowel de bestuursfunctie, als haar werk. Daarom 

zoeken we iemand die deze persoon kan ondersteunen, het werk kan verdelen en (indien de 

persoon het zelf ook wil) samen met onze webmaster kan kijken naar de algemene 

communicatie strategie van het District. 

 

d. Aankomen Kompetitie leider 
Een nieuw te vormen structuur zal ook leiden tot het nadenken over de kompetities en de 

vormen daar van. Ook heeft onze huidige (D)KL aangegeven dat hij die rol niet voor eeuwig 

wenst te vervullen. We zoeken dus iemand die zowel samen met de huidige DKL’s van den Haag, 

Leiden, Delft, Rotterdam en Dordrecht kan nadenken over de toekomst, als iemand die de 

feitelijke rol van de DKL op dit moment kan ondersteunen en zo het vak leert om het 

mogelijkerwijs over te nemen. 

 

Voor elk van deze rollen kunt u indien u belangstelling of vragen heeft contact opnemen met de 

huidige voorzitter Peter Vlas (voorzitter@districtdenhaag.nl). Wij hopen van ganser harte dat zich 

belangstellenden zullen aanmelden om ons te helpen hier een succes van te maken 

2. Waarom niet eens een Beker Wedstrijd gespeeld? 
Standaard in het door ons allen gebruikte NBB Rekenprogramma zit ook de mogelijkheid om 

bekerwedstrijden te spelen. Dat zijn wedstrijden van 2 teams (bestaande uit 2, 3 of 4 viertallen) 

tegen elkaar. Dat was in het verleden een hele knock-out competitie tussen clubs, maar dat wordt 

ook gebruikt voor andere wedstrijden. Zo kun je bijvoorbeeld op die manier een leuke wedstrijd 

spelen tegen een andere vereniging en ontmoet je weer eens andere mensen. Of je draait een keer 

proef op je eigen vereniging met 2 teams. 

Stel dat je tegen een andere vereniging wilt spelen. Dan kun je ook afspraken maken over de sterkte 

van de viertallen. Bijvoorbeeld een team dat bestaat uit 3 viertallen, een competitie viertal ,een 

ervaren viertal en een viertal van beginners. Of juist een team dat geheel uit spelers bestaat van 

vergelijkbare sterkte.  

In zo’n wedstrijd spelen alle viertallen/paren uit een team tegen alle viertallen/paren uit het andere 

team. Bijvoorbeeld 6 rondes van 4 spellen in een wedstrijd van 3 viertallen tegen 3 viertallen, of 8 

rondes van 3 spellen bij een wedstrijd van 4 tegen 4 viertallen. 

Als district zijn we geïnteresseerd om te weten of er voldoende clubs belangstelling hebben om een 

knock-out competitie voor het district Den Haag op te zetten, of misschien iets voor de provincie 

Zuid-Holland. Voor de verenigingen zelf kan het een leuke variant zijn om gewoon eens een losse 

wedstrijd tegen een vereniging te spelen die op de zelfde locatie speelt, of waar leden van je eigen 

club ook lid zijn. Als je zoiets ziet zitten, spreek je bestuur (of Technische Commissie) er eens op aan, 

of breng het op een ALV in. Je kunt natuurlijk ook naar ons toe 

melden(voorzitter@districtdenhaag.nl) dat het je leuk lijkt, maar zonder dat je eigen club er achter 

staat wordt het wel lastig. Maar niet geschoten is altijd mis en als we voldoende positieve geluiden 

krijgen kunnen we het altijd op een ALV van het district aankaarten. 

mailto:voorzitter@districtdenhaag.nl
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3. Klavâh Boeâh deelname teleurstellend 
Helaas is de belangstelling voor dit evenement (waarvan de finale zich op 18 mei af speelt) tanende. 

Er waren dit jaar diverse verenigingen die aangaven er sowieso niet aan mee te doen. En van de 

verenigingen die wel meedoen zijn er zo’n 22-24 inschrijvingen gekomen. Dat is jammer, want op 

deze manier dreigt er weer een Haags evenement te sneuvelen. Wij zijn dan ook zeer benieuwd op 

welke wijze we dit aantrekkelijker kunnen maken. Helaas hebben we (nog?) geen sponsor die ons 

kan helpen op de manier waarop Ruitenboer ondersteund werd. Maar als u het nodig vindt dat er 

zaken geregeld worden als boekjes met spelbeschrijvingen e.d. zullen we daar naar op zoek moeten. 

We proberen het momenteel laagdrempelig te houden met een aangeklede borrel en een 

prijzentafel. Maar als het steviger moet, dan moet het. Praat er eens over met uw clubleden en wie 

weet komt er iets uit. 

4. Scholenbridge, stand van zaken 
Dit jaar werd door de NBB een traject opgezet om het bridgen op de scholen te bevorderen. Iets dat 

vast niet langs u heen gegaan is. Er werden/worden vrijwilligers voor gevraagd voor de organisatie en 

het geven van lessen en er werden diverse contacten gebruikt om scholen te stimuleren hier aan 

mee te doen. In de regio Den Haag / Delft heeft dit geleid tot een aantal positieve zaken. Allereerst 

zijn er op het Haags Montessori College xx leerlingen onder leiding van de bekende Haagse docent 

Hans Metselaar aan de slag gegaan en op het Segbroek College worden er momenteel 9 leerlingen 

opgeleid onder leiding van WK-jeugdcoach Berend van den Bosch. Voor beide scholen geldt dat we 

hopen dat die tenminste 1 viertal weten af te vaardigen naar het NK Scholenbridge op 21 juni a.s. 

Daarnaast zijn er (na een wat hobbelige start) inmiddels 17 geïnteresseerde leerlingen op het 

Stansislas Dalton College in Delft. Hopelijk krijgen we de zaak met behulp van een aantal docenten 

daar ook goed van de grond. Helaas is het wat kort dag voor ze om op het aanstaande NK deel te 

nemen, maar de NBB heeft aangegeven dit initiatief onder leiding van Richard Ritmeier ook volgens 

jaar door te willen zetten. En omdat we dan het hele schooljaar voor ons hebben zijn er wellicht 

meer scholen en leerlingen die deel willen nemen (daartoe wellicht aangespoord door de successen 

die door onze WK teams geboekt worden?). Het biedt in ieder geval een goede basis om de bridge 

gemeenschap ook aan de onderkant (qua leeftijd bedoel ik) aan te vullen.  

Mochten er komend seizoen genoeg belangstellenden zijn vanuit de leerlingen hoek, dan kunnen we 

ook als district daar wellicht wat voor organiseren, zoals een Generatie toernooi voor oud en jong, of 

iets speciaal voor de jeugd. Het districtsbestuur heeft daar wel oren naar. Nu alleen nog de 

leerlingen. En als u het iets vindt, meldt u dan aan als vrijwilliger (docent, organisatie of NK 

begeleider) of spreek uw contacten aan op de scholen. Het maakt niet uit wat voor scholen, van 

basisschool tot studenten zijn welkom. En als u als docent wilt opereren dan hoeft u echt geen 

gediplomeerd bridge docent te zijn. Ervaren bridgers kunnen een prima ondersteuner van een 

docent zijn blijkt ook nu. Meld u via scholenbridge@districtdenhaag.nl en het wordt opgepakt. 

5. Docentenopleiding. 
Begin dit jaar hebben we in de nieuwsbrief aangegeven dat we graag nieuwe docenten willen 

opleiden. Het huidige bestand aan docenten krimpt en verrijst. Op deze oproep hebben vier 

belangstellenden gereageerd. Daar zijn we heel blij mee, maar vier is helaas (nog) te klein om een 

opleiding te starten. We gaan nu in overleg met onze buurdistricten om wellicht een opleiding te 

kunnen combineren en met de NBB voor organisatorische en financiële ondersteuning, 

We melden ons z.s.m. weer.   En voor ieder die ook belangstelling heeft: laat het ons weten via 

opleidingen@districtdenhaag.nl 

mailto:scholenbridge@districtdenhaag.nl
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Tot zo ver deze nieuwsbrief. Reacties kunt u kwijt aan de Secretaris van het district of aan of aan de 

voorzitteer (voorzitter@districtdenhaag.nl). De vorige nieuwsbrief leverde een aantal positieve 

geluiden op, hopelijk deze ook weer. Maar ook als u niet blij bent, laat het ons weten. 

 

Peter Vlas, Fred Schopman, Annemiek Poort, Bastianne Mulder 

Uw districtsbestuur 
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